
REPUBLIKA HRVATSKA       
VIJEĆE ZA ELEKTRONIČKE MEDIJE 
 
        Zagreb, 22. studenog 2012. 
 
 

Z A P I S N I K 
 

s 57-12 sjednice Vijeća za elektroničke medije, održane dana 15. studenog 2012.  
 

Započeto u 10.35 
 
 
PRISUTNI: Zdenko Ljevak, Ernest Strika, Ljubomir Stefanović, Marija Udiljak, Duško Zimonja 

i Vesna Roller (od 10,55) 
 
NEDOSTAJE: Damir Hajduk  
 
OSTALI 
PRISUTNI: Nives Zvonarić, Anja Jelavić i Matija Zeko 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik Vijeća Zdenko Ljevak i konstatirao da postoji kvorum za 
donošenje pravovaljanih odluka te predložio sljedeći: 
 
 
D N E V N I   R E D: 

1. Ovjera zapisnika 
2. Zahtjev nakladnika za davanje prethodne suglasnosti za promjenu odnosno dopunu 

programske osnove: 
a) RTL Hrvatska d.o.o. 
b) TV Istra d.o.o. 

3. Zahtjevi za davanje dopuštenja temeljem članka 79. ZEM-a: 
a) Maxsport Media d.o.o. – Maxmovies 
b) Maxsport Media d.o.o. – Maxsport 
c) Dammic d.o.o. – DMC TV 

4. Prijedlog studije opravdanosti za davanje koncesije za obavljanje djelatnosti pružanja 
medijske usluge radija na području Regije – Krapinsko – zagorske županije, Zagrebačke 
županije, istočnog i središnjeg dijela Varaždinske županije i gradova: Zagreb, Koprivnica i 
Čakovec 

5. Prijedlog javnog poziva za utvrđivanje javnog interesa – digitalna regija D3, Koprivničko – 
Križevačka županije i Varaždinska županija 

6. RTL Hrvatska d.o.o. – zahtjev za davanje prethodne suglasnosti na pravila nagradne igre 
7. Izvješća: 

a) Sastanak u HAKOM-u 
b) Sastanak CERF-a 

8. Usluge praćenja medija – odabir ponuditelja (Press cliping i Press cut) 
9. Razno 

a) zamolba nakladnika KL Eurodom d.o.o za poboljšanje signala na koncesijskom 
području 
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b) upiti nakladnika vezani za raspodjelu sredstava Fonda po javnom natječaju broj 
02/12 

 
 

Predloženi dnevni red jednoglasno je prihvaćen  
 

Ad. 1. 
Ovjereni su zapisnici 54-12 i 55-12 sjednice Vijeća. 
 
 
Ad. 2. 

a) Odlučeno je: 
Daje se prethodna suglasnost nakladniku televizije RTL Hrvatska d.o.o. za promjenu 
odnosno dopunu programske osnove. 

b) Odlučeno je: 
Daje se prethodna suglasnost nakladniku televizije TV Istra d.o.o. za promjenu 
odnosno dopunu programske osnove. 
 

 
Ad. 3. 

a) Odlučeno je: 
Daje se trgovačkom društvu MAXSPORT MEDIA d.o.o., Pantovčak 265, ZAGREB, OIB: 

86177751349, dopuštenje za satelitski, internetski, kabelski prijenos i druge dopuštene oblike 
prijenosa audiovizualnog programa za programske kanale MAXMOVIES 1, 2, 3, 4. 
Dopuštenje se izdaje na razdoblje od deset godina. 

b) Odlučeno je: 
Daje se trgovačkom društvu MAXSPORT MEDIA d.o.o., Pantovčak 265, ZAGREB, OIB: 

86177751349, dopuštenje za satelitski, internetski, kabelski prijenos i druge dopuštene oblike 
prijenosa audiovizualnog programa za programske kanale MAXSPORT 1, 2, 3, 4. 
Dopuštenje se izdaje na razdoblje od deset godina. 

c) Odlučeno je: 
Daje se trgovačkom društvu DAMMIC d.o.o., Skokov prilaz 8, ZAGREB, OIB: 78931802329, 

dopuštenje za satelitski, internetski, kabelski prijenos i druge dopuštene oblike prijenosa 
audiovizualnog programa. 
Dopuštenje se izdaje na razdoblje od deset godina. 

 
 
Ad. 4. 
U sklopu ove teme raspravljalo se o slobodnim frekvencijama, koliko su podaci usklađeni sa 
stvarnim stanjem kao i o području pokrivanja za svaku slobodnu frekvenciju. 
Članica Vijeća Vesna Roller istaknula je kako se zalaže da se predmetni postupak na određeno 
vrijeme zaustavi jer trenutačno nije poznato koliko ima slobodnih radijskih frekvencija pa bi se 
moglo dogoditi da ih ne bude na raspolaganju kada se uskoro postavi legislativni okvir za 
osnivanje većeg broja tzv. community radija. Vesna Roller je zatražila da se prvo izradi  analiza 
slobodnih radijskih  frekvencija, temeljem koje će se odlučivati o svakom idućem natječaju. 
Većina ostalih vijećnika smatrala je kako treba nastaviti proceduru u vezi navedene regionalne 
koncesije budući da nije bilo konkretnih upita i radnji od zainteresiranih strana. Vijećnica Vesna 
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Roller napomenula je da ne postoje sveobuhvatni, sustavni i relevatni podaci o tome koliki je 
potencijalni interes za osnivanje community radija. 
Nadalje se raspravljalo o daljnjim koracima potrebnima kako bi se raspisao javni natječaj za ovo 
područje, tj. o nužnosti odricanja od koncesije postojećeg nakladnika Radio Kaj d.o.o. 
Također je zaključeno kako će stručna služba Vijeću pripremiti podatke o slobodnim 
frekvencijama iz arhiva, a ukoliko to bude potrebno ponovno se obrati HAKOM-u. 
Odlučeno je: 
Prihvaća se Prijedlog studije opravdanosti za davanje koncesije za obavljanje djelatnosti 
pružanja medijske usluge radija na području Regije – Krapinsko – zagorske županije, 
Zagrebačke županije, istočnog i središnjeg dijela Varaždinske županije i gradova: Zagreb, 
Koprivnica i Čakovec. 
 
 
Ad. 5. 
Odlučeno je: 
Prihvaća se Prijedlog javnog poziva za utvrđivanje javnog interesa – digitalna regija D3, 
Koprivničko – Križevačka županije i Varaždinska županija. 
 
 
Ad. 6. 
Odlučeno je: 
Daje se prethodna suglasnost nakladniku televizije RTL Hrvatska d.o.o. za pravila nagradne 
igre tj. emisije „Isplati se“. 
 
 
Ad. 7. 
a) 
Ernest Strika i Duško Zimonja izvijestili su Vijeće o sastanku u HAKOM-u održanog 10. listopada 
2012. Glavne teme sastanka bile su tehnički parametri za nove TV koncesije na lokalnoj razini, 
slobodne frekvencije za radio te projekt digitalizacije radija. 
Zaključeno je da će se HAKOM-u proslijediti zahtjev za utvrđivanje tehničkih parametara za 
pokrivanje digitalnom televizijom grada Zaprešića. 
 
 
b) 
Ernest Strika i Anja Jelavić izvijestili su Vijeće o sastanku Regulatornog Foruma Srednje Europe 
(Central European Regulatory Forum – CERF) koji se održao u Bratislavi (Slovačka), 20. i 21. rujna 
2012. Predstavnici Vijeća i Agencije sudjelovali su na sastanku u statusu promatrača. Glavne 
teme sastanka bile su audiovizualno medijsko oglašavanje, zaštita maloljetnika, objektivnost ili 
djelomičnost informativnog programa, kvote EU djela i djela neovisnih proizvođača, pravno 
tumačenje nadležnosti nad programima te primjeri tzv. „Social advertisinga“. 
 
Ad. 8. 
Dostavljene su ponude trgovačkih društava Presscut d.o.o. i Press clipping d.o.o. Nakon rasprave 
je zaključeno kako će se od ponuditelja zatražiti dopunu ponude na način da se smanji količina 
traženih usluga, a samim time i cijena, te će se nakon toga donijeti odluka. 
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Ad. 9. 
Uputit će se dopis HAKOM-u s upitom o stanju predmeta radi poboljšanja signala nakladnika KL 
Eurodom d.o.o. 
 
Raspravljano je o upitima nakladnika vezano uz visinu dodijeljenih sredstava Fonda. Zaključeno 
je kako će se članovima Vijeća proslijediti upiti nakladnika vezano za nedodjeljivanje sredstva 
Fonda za pojedine emisije, a kako bi se izradio te uputio odgovor nakladnicima. 
 
Članovi Vijeća obaviješteni su o zamolbi kosovskog regulatora za održavanje sastanka u Zagrebu 
s članovima Vijeća. 
 
Vezano za održavanje 5. Dana elektroničkih medija zaključeno je da je obveza u okviru programa 
skratiti trajanje na 1 dan te dostaviti potpunu financijsku kalkulaciju. 
 
 

Dovršeno u 12.15 
 
 
 
Zapisnik sastavili        Predsjednik Vijeća 
 
Matija Zeko        Zdenko Ljevak  
Nives Zvonarić 


